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Emne Referat Ansvarlig 
Tilstede Poul, Søren, Edel, Hans, Jytte  

Afbud fra  Benjamin, Gary  

Godkendelse af 
referat  

ok  

Nyt fra 
formanden 

fraværende 
 

Gary 

Økonomi Elregning 32.900kr i sidste kvartal hvilket er 
meget højere end tidligere og end vi havde 
forventet med den nye varmepumpe. Noget 
skyldes selvfølgelig højere elpriser, noget at vi 
ikke har lært den at kende m.m.. Altså højt i 
energiforbrug. 
Hans har undersøgt lidt hvorfor.  Ved 20 
grader i huset ser det ud til at vi om vinteren 
kommer til at fyre for 170kr / døgn. Hvis 18 
grader vurderes, at vi kommer til at fyre for 
100kr (Begge tal er skøn) 
Hans vurderer at med en kuldesæson på 7 mdr 
så fyre for 14.000kr mere, end hvad vi ville 
have brugt for hvis beholdt oliefyr. 
Drøftelse af hvad gør vi – Aura kan ikke gøre 
noget og henviser til skatteministeriet. 
Pbl. Er at vi pt ikke kan få lavere elpris som 
husejere kan ved udskift til varmepumper. 
Aftaler at vi fremover holder temperaturen på 
18 grader, og så kan folk fyre i brændeovnen, 
hvis de finder det køligt. 
Dog ved festudlejninger skrues op til 20gr og 
ned efterflg.  
 
Hans undersøger mere omkring energi 
tilskudsregler eller pt mangel på samme. 
 
Gl olietank – tømmes og renses af et godkendt 
firma. Derefter skal den skæres op / fjernes af 
os selv.  

Hans 

Varmepumpe Tilkobling købmand – er bestilt med uvist 
hvornår  
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Ny lejekontrakt Edel er i gang med at formulere en ny 

lejekontrakt omk. Det nye varmesystem, som 
betyder at man ikke må /kan justere på 
radiatorer, men må justere varmen enten ved 
at fyre i brændeovnen hvis ekstra varme eller 
køle ned via åbne vinduer. 

 

Arbejdsdag  Lørdag d.19.3. kl 9 med en kop kaffe, og 
senere frokost. 
Jytte annoncerer 

 

Gardiner Er hængt op nu. Og de er flotte. Edel 
Fælles mødet der 
blev aflyst 

Afventer til den nye bestyrelse  

Generalforsamling Tirsdag d. 5.4. kl 19 (vi ved godt at vedtægter 
siger marts måned, men ikke muligt før hvis 
bestyrelsen skal være tilstede alle)  
Hvem er på valg – alle, da 2 
generalforsamlinger er aflyst.  
Vi vil rigtig gerne i gang med et 
generationsskifte. Dem der bliver i bestyrelsen 
af nuværende medlemmer er så på valg igen 
om et år. Nye medlemmer sidder 2 år.  
 
Poul vil ikke være suppleant mere.  
 
Jytte skriver til Alken.dk – skal slås stort op.  
 
Snak om at Gary og Hans går og gør meget 
praktisk i hverdagen som får huset til at køre. 
Måske der er opgaver som kan deles med 
nogen der ikke er i bestyrelsen eller med andre 
i bestyrelsen. Kan godt bruge en ”efterlønner” 
med tid i hverdagen. 
Noget kommende bestyrelse må  arbejde 
videre med. 

 

Evt    

Næste møde Torsdag d.17.3. kl 17 – planlægge arbejdsdag 
og videre med generalforsamling. 
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